

DORIC TABLE 罗马柱茶几

design by Carlos Chen



罗马柱茶几(棕色)Doric Table(Brown) 罗马柱茶几(浅白灰)Doric Table(Light grey)

罗马柱茶几的设计灵感来自于希腊的古典多立克立柱。设计师陈伟把古希腊建筑设计元素与现代家具工艺相结合,运用钢板折弯工艺弯制出抽象简洁的多面形罗马柱,这是设计师在对光和角度的探索。Doric 在不同角度会呈现截然不同的形状,半包围的多重立面引导出空间中光线的走向。柔和的明暗过渡和拐角的陡然转折形成强烈的光影对比。

The Doric inspiration come from the Greek classical columns. Designer Chen Wei combined the elements of ancient Greek architecture design with modern furniture technology, using the bend steeled plate bending process to create an abstract concise polyhedral shape the column, this is stylist in the exploration of light and angle. Doric takes on a completely different shape of different angles, and the semi-enclosed multiple facades guide the direction of light in the space. The soft light, dark transition and the abrupt turning of the corner form a strong contrast of light and shadow.

在颜色和表面材质的选择上,细砂纹表面处 理形象得模拟了希腊大理石的质感。灰白色 使得视觉更加温润,也符合希腊石材的形象 特征。深褐色更具岁月刷洗的滋味。深浅高 低搭配,对比与和谐相统一,巧妙,值得细嚼。

On the choice of color and the surface material, fine sanded grain surface treatment to simulate the Greek marble texture image. Gray white makes the vision more comforts, also accord with the image characteristic of marble. Dark brown is more historical. High and low collocation, contrast and harmony are unified with each other, elegant and lasting.



罗马柱茶几 (浅白灰) Doric Table(Light grey)



罗马柱茶几 (棕色) Doric Table(Brown) 罗马柱茶几 (浅白灰) Doric Table(Light grey)

高矮两个尺寸,放置在一起形成高低 错落的搭配。营造出希腊卫城断壁残 垣的风霜氛围。高款台面能够延伸进 沙发坐面范围内,不用起身就能放取 手机遥控器等物件。矮款台面面积大, 稳重憨实,可作为主茶几使用。

A set of two height size, placed together to form the collocation of strewn at random discretion. It creates a dilapidated atmosphere in the ruins of the Greek necropolis. Tall mesa can extend into the sitting area of sofa, need not get up to be able to put the thing such as mobile phone or TV control there. The low style platform is large, steady and honest, which can be used as the main tea table.

STANDARD COLOR OPTIONS

Doric Table are fixed color options , the short one in light grey and the tall one in brown.

标准可选色

罗马柱茶几的颜色选择是固定的,矮款仅有浅白灰 色一种选择,高款仅有棕色一种选择。

MADE-TO-ORDER

No options of Doric Table is made-to-order.

关于定制

罗马柱茶几无定制选项。

库存配色

IN-STOCK OPTIONS





Brown

Light grey 浅白灰









产品名 罗马柱茶几(高款) 产品型号 DOR-TB-01 产品尺寸 W320 D220 H506 材料说明 3mm/产轧铜板 表面处理 静电粉末喷涂 NAME Doric Table / L TYPE DOR-TB-01 SIZE

W320 D220 H506 MATERIAL

3mm thickness cold rolled steel plate

PROCCESS

Surface treatment with spray powder epoxy polyester powder







产品名
罗马柱茶几(矮款)
产品型号
DOR-TB-02
产品尺寸
W490 D340 H366
材料说明
被判别物板
表面处理
静电粉末喷涂

Doric Table / S TYPE DOR-TB-02 SIZE

W490 D340 H366
MATERIAL
3mm thickness cold rolled steel plate

PROCCESS

Surface treatment with spray powder epoxy polyester powder costling